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Damian Chelminiak

Radny Rady Miasta

Wloclawek

Sz. P. dr Marek Wojtkowski

Prerydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkanc6w ul. Zimowej' zwracam sig z pro3b4 do Pana

Prezydentao remont nawierzchni tej uiicy. od kilku lat droga ta jest w fatalnym

stanie, przez co dojazd ni4 jest uci4zliwy dla mieszkanc6w'

Z powa2aniem


